
WBO Wijkraden en Belangenorganisaties Overleg Haarlem-Noord/Spaarndam 
Verslag WBO-vergadering 23-10-2024 – Huis Te Zaanen – Zaanenpark 

Aanwezig Namens 

  

Bert-Jan Rip Voorzitter WBO & WP Vogelenbuurt 

Marielle Vos Secretaris WBO & WP Planetenwijk 

Dick van der Schaaf WP Sinnevelt 

Teun Slijkerman WP de Krim 

Inge Zuurendonk WP Indische Buurt Noord 

Erwin Spekle WP Patrimonium 

Pieter Sierdsma WP Vondelkwartier 

Paul Boom DR Spaarndam 

  

Karin Kranendonk Gebiedsverbinder Haarlem Noord 

 
1 – Opening 

Bert-Jan opent om 20.00 de vergadering en heet iedereen welkom, Alex is niet aanwezig. 

De agenda wordt vastgesteld. 

2 – Notulen vergadering 25-09-2024 & Actiepunten 

Notulen worden goedgekeurd en vastgesteld.  

Actiepunten: 

Bushalte Indische Buurt Noord – Inge geeft aan dat de problemen bij de bushalte zijn opgelost met 
dank aan Karin. 

Speerpunten per wijk – Is een apart agendapunt voor deze vergadering  

Overige actiepunten Karin – zal bij de mededelingen van de gemeente weergegeven worden en is in 
actie overzicht opgenomen. 

2 – Sportweg  

De bewonersbijeenkomst is goed verlopen, Marielle geeft aan dat er wel 160 mensen waren 
gekomen en dat er vanuit de Planetenwijk veel bewoners aanwezig waren, wellicht door de extra 
brief die het WP Planetenwijk gestuurd heeft naar alle bewoners van de wijk. Karin geeft aan dat zij 
hier niet blij mee was omdat in de klankbordgroep afgesproken was dit niet te doen, zonder overleg 
met de gemeente, omdat er nu al diverse voorbeelden zijn van ontwikkelaars die communiceren 
naar de bewoners toe terwijl de gemeente nog moet instappen (Bison & Nova). Bert-Jan 
onderschrijft dit. Marielle geeft aan dat met het nieuwe proces waarbij verantwoordelijkheid bij de 
ontwikkelaars komt te liggen en er geen startnotitie en PvEL meer gemaakt wordt door de gemeente 
dit juist erger gaat worden. De bewoners mogen ervan uitgaan dat de ontwikkelaars interactie met 
de gemeente hebben en vice versa. 

 

 

 

 



3 – Speerpunten Wijkplatforms & Dorpsraad  

Planetenwijk: 

• Orionzone 

• Verduurzaamheidsproject 

• Criminaliteitscijfers 

• Beleid Oplaadpalen (Karin geeft aan dat dit een raadsbesluit is en dit verder in de nota voor 

deelmobiliteit is uitgewerkt (Laadpaal elektrische auto's | Gemeente Haarlem) 

Sinnevelt 

• Onderhoud van stoepen en straten – dit punt is al diverse keren aangekaart bij Gerard van 
Dungen maar er is niets mee gedaan. Karin adviseert de Buiten Beter app te gebruiken en 
meldingen te maken. Geadviseerd wordt deze app in de wijkkrant te promoten. 
BuitenBeter - Snel en makkelijk melden met je Smartphone. Werkt in heel 
Nederland! 

• Overhangend groen, moet daar ook een melding van gemaakt worden? Dit moeten buren 
zelf met elkaar bespreken en een oplossing voor vinden. We gaan ervanuit dat de stoep 
goed begaanbaar moet blijven, dit zal per situatie verschillen. Geadviseerd wordt hierover 

iets te schrijven in de wijkkrant. Als het om openbaar groen gaat via Melding over bomen 
en ander groen | Gemeente Haarlem 

• Eenzaamheid “Wij de Wijk” hierover is een interview in het HD geweest, Dick stuurt het nog 
even door (actie Dick) 

Indische Buurt Noord 

• Onderhoud openbare ruimte in het bijzonder de stoepen en voetpaden -> Buiten Beter App 

• Er zijn inmiddels prullenbakken met deksels geplaatst op de Jan Gijzenkade dat is nu 
opgelost 

• Ook is de kast nu geplaatst in het buurthuis de Horizon 

• Samenwerking met de gemeente bij vergroening, vrijwilligers kunnen het niet alleen. 

• Wijkplatforms – welke hulp en steun is er vanuit de gemeente bij de vorming en 
ontwikkeling van het platform? Karin geeft aan dat er diverse cursussen beschikbaar zijn, zij 
zal weer het overzicht versturen. Daarnaast kunnen WP’s ook extra hulp krijgen bij vragen of 
problemen. 

Spaarndam 

• Communicatie verbetering m.b.t. renovatie van Spaarndammerweg, terwijl de 
communicatie bij de renovatie van de kolk zo goed was, waar zit dit in? 

• Het gedogen van een verkeersonveilige situatie d.m.v. bloembakken die door een bewoner 
geplaatst zijn en waardoor nu al meerdere fietsongevallen zijn gebeurt daar. 

• Dura Vermeer vindt het niet leuk dat de straatverlichting al niet meer werkt, Karin geeft aan 
dat zij deze actie niet kan oppakken, dat moet het bedrijf met hun eigen contactpersoon 
doen. 

• Het Redoute Hekwerk bestaat al sinds 1910 maar is nooit onderhoud opgedaan, zij hebben 
volgende week hierover overleg. 

• Plannen autoluw maken de Kolk, Paul geeft aan dat de wethouder hierover niets wist. Karin 
geeft aan dat dit ook een bewonersinitiatief is geweest. 

 

 

https://haarlem.nl/laadpaal-elektrische-autos
https://www.buitenbeter.nl/
https://www.buitenbeter.nl/
https://haarlem.nl/melding-over-bomen-en-ander-groen#:~:text=Klachten%20en%20meldingen%20over%20openbaar,Bij%20acuut%20gevaar%3A%20bel%20112.
https://haarlem.nl/melding-over-bomen-en-ander-groen#:~:text=Klachten%20en%20meldingen%20over%20openbaar,Bij%20acuut%20gevaar%3A%20bel%20112.


 

 

 

Patrimonium 

• Spaarneboog ontwikkeling 

• Meer groen 

• Veiligheid 

• Opnieuw etaleren WP d.m.v. nieuwe website (Patrimoniumbuurt.nl) &, statuten 

• Dagelijkse problemen zoals Kloppersingel & Rozenhageplein 

• Binnenkort gaat het bestuur een jaarplan maken.  

• Bert-Jan vraagt of zij hun punten dan ophalen via een online enquête zoals zij dat gedaan 
hebben? Erwin geeft aan dat dit in de jaarvergadering opgevraagd wordt. 

Vondelkwartier 

• Wijkcentrum voor de wijk – de boerderij Noord-Akendam heeft nu alle aandacht. Twee jaar 
geleden is dat uit een enquête gekomen. Het probleem is dat het ligt aan het gebied waar de 
Skaeve Huse ontwikkeld worden, dat verloopt wel voortvarend, maar de boerderij niet, 
terwijl de gemeente wel zich gecommitteerd heeft. Thea heeft een crowdfunding opgezet en 
al 7.000euro opgehaald. Het bestemmingsplan is goedgekeurd tot verbazing van het WP 
want de sportvelden en crematorium zouden bezwaar aantekenen. 

• Herinrichtingsplan voor de Slaperdijk, iedereen is hierop tegen maar wordt toch doorgezet. 

Vogelenbuurt 

• Inwoners informeren over sociaal-maatschappelijke onderwerpen, bv het haperende brein 
(dementie) en tegen eenzaamheid 

• Sociale Veiligheid, voorkomen van overlast, versterken sociale cohesie (ken je burger) 

• Verkeersveiligheid in en om de wijk, inzet van een Smiley en mobiele flitspaal tegen te hard 
rijden in de wijk 

• Bewoners ondersteunen bv d.m.v. een bewonersinitiatief die de stekelplanten bij het 
Roerdompplein 

Krim 

• Vind de bewoners in de wijk 

• Extra leden werven 

• Helpen bij bouwprojecten bv IJsbaan laan & Turnhal  

 

Karin geeft aan dat zij blij is te horen waar iedereen mee bezig is. 

 

4 – Mededelingen Gemeente 

• 12 november komt de gemeenteraad naar Noord, graag breed delen. 

• 27 november Mooi door Noord sessie van de gemeente, geen andere bewoners hiervoor 
uitnodigen alleen WP leden. WBO voor die datum is komen te vervallen. 

• Karin heeft een uitvraag in de maak voor ondersteuning WP’s, komt er volgende vergadering 
op terug. 



• Website laten bouwen kun je doen met het budget van de WP, indien je tekortkomt kun je 
altijd contact met de gebiedsverbinder opnemen.  Erwin geeft aan dat zij het bij een 
professioneel bedrijf laten doen om verstrengeling te voorkomen. 

• 2024 is het transitie jaar geweest, in 2025 willen ze weer een sessie houden voor alle WP’s 
Haarlem breed, de leden geven aan zowel inhoudt als netwerk te willen. Bert-Jan vraagt of 
er alle nieuwe zijn bij gekomen, ja dat is het geval in de Kleverpark. Er zijn wel wijkraden 
verdwenen in Oost.  

• Karin zal een opzet voor de evaluatie Wijkplatforms toesturen. Hier wordt het voorstel 
gedaan om eind 2025 en eind 2027 een gesprek met de wijkplatforms te vormen met als 
basis een x aantal vragen t.b.v. de evaluatie van de transitie periode, dit zal in 2025 
uitgewerkt worden en in 2028 volgt dan een vervolg hierop. Er ontstaat een discussie omdat 
vragenlijsten vaak sturend kunnen zijn. Bert-Jan geeft aan dat de wens van de gemeente was 
dat een WP meer zou gaan opleveren, is dat ook zo? Marielle geeft aan dat wat betreft de 
Planetenwijk er niets veranderd is, het heeft alleen een andere naam, verder deden zij al alle 
projecten uit zichzelf en zochten ze al samenwerkingen. Dick & Teun bevestigingen dit. Inge 
geeft aan dat het lastig samenwerken is met de belangenorganisaties en hebben geen idee 
hoe dit op te lossen, zij kan makkelijk praten maar mist een formele status van het WP. Karin 
heeft aangeboden hiermee te helpen. Daarnaast is het lastig bewoners te vinden die willen 
helpen. 

 

 

5 – Mededelingen Wijkplatforms/Dorpsraad 

Vondelkwartier 

Boerderij Noord Akerdam  – Het is niet bekend wat de geraamde kosten van de herbouw zijn, Karin 
vult aan dat er geen overeenkomst nog is met het recreatieschap 

Patrimonium buurt 

Buurtfeest – Erwin geeft aan dat J.l zaterdag een buurtfeest is geweest, wat zeer geslaagd was. 

Website – Erwin geeft nog aan dat zij vorig jaar een reservering hiervoor in hun budget hebben 
opgenomen. 

Indische Buurt Noord 

Kerk Medanstraat wordt vergroend, Karin vult aan dat dit een Buurtbaken is geworden en extra 
budget heeft gekregen om zaken te ontwikkelen 

Buurthuis Bij Bosshardt  wordt gesloten, waar alles naar toe gaat is onbekend, Karin zal navraag 
doen want dit zou naar de kerk toe gaan. 

De Krim 

IJsbaanlaan ontwikkeling – er zonder overleg een besluit genomen door B&W, waardoor de 
ontwikkeling nu in een sneltreinvaart verloopt. 

Nieuwe website – mee bezig zal 2025 worden 

Bestuur – is versterkt met 1 persoon, maar ze zoeken nog meer. 

Bewonersbijeenkomst – 21 november.  



Karin vraagt of de WBO leden door willen geven wanneer de jaarvergaderingen zijn in 2025 zodat zij 
dat in haar agenda kan zetten. Actie WBO leden. Paul geeft aan dat Anita altijd bij hun naar de 
vergaderingen komt. Karin bevestigt dat dit zo zal blijven. 

Vogelenbuurt 

Spiegel - Bert-Jan geeft aan dat de spiegel bij de Jan Gijzenkade kwijt is, de aannemer gaat voor een 
nieuwe zorgen.  

Statuten – de statuten voor de Vereniging “Wijkplatform Vogelenwijk” liggen ter finalisering bij de 
notaris 

Bijeenkomst – Er is een bijeenkomst georganiseerd over omgaan met dementie. 

Bomen – De nieuwe bomen in de Leeuwerikstraat zijn fruit dragend, dat blijkt nu het tweede jaar dat 
ze er staan, dit geeft overlast. 

Feestje – In januari zal een bijeenkomst/feestje georganiseerd worden omdat het Wijkplatform dan 
formeel bestaat. 

Planetenwijk 

Verduurzaamheidsproject - wordt verschoven naar 2025 omdat de gemeente nog geen beslissing 
heeft genomen wat eraan warmtenet komt, anders promoten wij de bewoners te isoleren, terwijl 
dat wellicht helemaal niet nodig is. 

Felixscooters – aangesproken op dumpgedrag van scooters bij het Zaanenpark, ook gesproken met 
de gemeente over de betekenis van “Hubs”, daarvan gaat alleen gebruik gemaakt worden als er 
weinig plek is in de buurt, bv Indische Buurt. 

Sporttoestellen in Zaanenpark – Marielle heeft overleg gehad met de gemeente hierover, wij komen 
op een lijst. 

Posthuis Sinterklaas – zal als eerste evenement in het Posthuis plaatsnemen. 

 

9 – Rondvraag 

Er is geen rondvraag 
 
Om 21.35 uur wordt de vergadering gesloten. 
 

Volgende WBO-vergadering is DINSDAG  10 december om 20 uur (in Huis Te Zaanen) 

Overzicht WBO-vergaderdata 2024 (reeds eerder in app gedeeld) 

24 januari   
28 februari   
27 maart 
24 april   
22 mei   
19 juni    
juli & augustus- geen vergaderingen i.v.m. zomervakantie WBO leden 
25 september    
23 oktober    
27 november – geannuleerd  

18 december - verplaatst naar dinsdag 10 december! 
 



 
 

Actielijst Onderwerp Datum Status 

    

Allen Speerpunten per wijk opgeven t.b.v. uitnodigen 
specialisten voor WBO-vergaderingen, graag 
doorgeven aan Marielle 

19-06-2024 gesloten 
 

Karin Overleg met Buurts, Karin zal hun als gast uitnodigen 
voor een van de WBO vergdaderingen 

19-06-2024 Open 
 

Karin Flyer in september aanleveren m.b.t. isolatieproject 
& Haarlems Warmte Huis aanleveren bij WBO leden 
ter promotie, 23-10 moet nog komen 

19-06-2024 Open 
 

Karin Verpaupering bushalte oppakken Indische Buurt 
Noord 

25-09-2024 gesloten 

Karin Sportweg bewonersbijeenkomst, goed laten 
herkennen welke antwoorden er gegeven worden 
op de vragen 

25-09-2024 gesloten 

Karin Update in WBO gegeven dat er geen nieuwe 
ontwikkelingen te melden zijn momenteel.  

25-09-2024 open 

Allen Antwoorden op de mail van Karin m.b.t. status 
Transitie, 23-10 mail moet nog komen. 

25-09-2024 open 

Inge Overzicht problemen maken en naar Karin 
versturen, Karina zal dit dan bespreken met Karin 

25-09-2024 gesloten 

Karin Navragen of Felix kosten betaald voor parkeren van 
de scooters, aangezien winkeliers precario kosten 
moeten betalen 

25-09-2024 gesloten 

Allen Beter Buiten app promoten in wijkkrant 23-10-2024  

Allen Overhangend groen, bewoners moeten dit zelf 
onderling regelen, advies opnemen in wijkkrant 

23-10-2024  

 


